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8.26  Danske Bioanalytikeres emblem Vedtaget

Afstemningsresultat

Ja (stemmer 106)

Nej (stemmer 6)

Blank (stemmer 4)

Antal personer der har stemt: 116 
Antal stemmeberettede ved afstemningen: 116 
(Værdi i parenteser er procent ud fra antal stemmeberettiget)

I den kommende kongresperiode undersøges mulighederne for at få et nyt emblem i
en væsentlig bedre kvalitet. Undersøgelsen skal afdække økonomi og modeller for
uddeling til medlemmerne. Herunder om der skal være egenbetaling (symbolsk). Der
lægges ikke op til, at selve designet skal ændres. 

Begrundelse

Vi har nu i flere år haft et flot emblem, men af dårlig kvalitet, og der er
medlemmer, der gerne vil bruge det, men ikke når det ret hurtigt går i stykker.
Et emblem af en god kvalitet kan være et led i opbyggelse af faglig stolthed og
synlighed. Det er dyrt, og derfor er det vigtigt, at de delegerede på kongressen i
2024 kan træffe en beslutning på et oplyst grundlag, om de ønsker at bruge
økonomi på et emblem. 

Forslagsstiller(e)

Regionsbestyrelsen dbio-Syddanmark ved Hanne Nielsen Bonde 

HB's bemærkninger

Hovedbestyrelsen støtter forslaget. 
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